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Saker til behandling 

 

46/24 Regnskapsrapport 1.halvår 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 22.08.2024 46/24 

 
 
 
Saksorientering 
Regnskapsrapportene for 1.halvår foreligger: 
Balanse (1 side)  
Driftsregnskap (2 sider)  
Regnskapsoversikt m/budsjett (1 side)  
 
Regnskapet 1.halvår viser et mindreforbruk på kr 29 315,42 Annen kortsiktig gjeld 
som nevnes i balansen gjelder penger som ikke er overført på misjonsprosjekt. 
 
Regnskap 1.halvårs mer- og mindreforbruk pr. fond: 
1. Disposisjonsfond felles, mindreforbruk med kr 15 993,-  
2. Øremerket fond trosopplæring, mindreforbruk med kr 9 088,-  
3. Øremerket fond diakoni, mindreforbruk med kr 3 191,71  
4. Øremerket fond kirkemusikk mindreforbruk, med kr 4 953,- 
5. Øremerket fond kultur, merforbruk med kr 3 912,-  
6. Øremerket fond søndagsskolen kr 0,-  
 
Forklaringer i regnskapsoversikten:  
1. Disposisjonsfond felles: blomster honorar ved visitasen, forbruksvarer kirkekaffe, 
blomster til kirken, kontingenter er medlemskapet i Kirkens SOS, er aktivitetsbasert 
forbruksmateriell og takkeoffer  
2. Øremerket fond trosopplæring: takkeoffer  
3. Øremerket fond diakoni: formiddagstreffet- bespisning og deltagerbetaling  
4. Øremerket fond kirkemusikk: takkeoffer  
5. Øremerket fond kultur prosjekt: honorarer ved «Musikalsk café-aften», koret 
Marmor under visitasen og kulturkveld 11.april. Billettinntekter. 
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Fond konto/plassering, se vedlegg balanse:  
1. Disposisjonsfond kr 171 028,-  
2. Øremerket fond trosopplæring kr 81 022,-  
3. Øremerket fond diakoni kr 30 133,-  
4. Øremerket fond kirkemusikk kr 0,-  
5. Øremerket fond kultur kr 71 759,-  
6. Øremerket fond søndagsskolen kr 34 601,-  
 
Brukskonto kr 254 725,- (231 137,- samme tid i 2023)  
Sparekonto kr 177 422,- (173 674,- samme tid i 2023)  
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd tar regnskapsrapportene for 1.halvår 2024 til orientering 
 
Møtebehandling 

Saksbehandler nevner regnskapet i korte trekk og svarer på spørsmål. Takkeoffer 
utgjør et såkalt mindreforbruk under kirkemusikk. Tidligere er det tatt opp i stabsmøte 
at utgifter til blomster bør nedjusteres. Saksbehandler tar kontakt med kirketjener for 
å høre hvilke prosedyrer for bestilling som praktiseres. Eventuelt tas kontakt med 
Aashaug blomster for å formidle ønsket om mindre buketter, dette siden det er 
høyere forbruk under posten 11103 – blomster til kirken, enn ønsket. 
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd tar regnskapsrapportene for 1.halvår 2024 til orientering 
 

 

 

47/24 Oppfølging 30 års Jubileum 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 22.08.2024 47/24 

 
 
Saksorientering 
Markeringen av Engehaugen kirkes 30 års jubileum er som vedtatt i gudstjenesten 
28.august kl.1800.  
 
Saksbehandler har mottatt 7 påmeldinger når sakspapirene sendes ut.  
 
Sokneprest, Jens Reidar Antonsen, har forespurt trosopplæringen om de har 
popkornmaskin. De har bekreftet at det er bestilt en slik maskin 19.juni, som kan 
brukes under jubileet. 
 
Menighetsrådsleder, Kjetil Weyde, har snakket med musikerne Jon Lotterud og 
Gregers Lundh, hvor begge har sagt de vil bidra med hvert sitt musikkinnslag. 
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Saksbehandler har snakket med Torolf Offerdal, han vil innhente priser og rabatter til 
arrangementet.  
 
Saksbehandler bestiller kake hos Puls 21.august. Det må avklares hvem som henter 
denne 28.august. 
 
Skal andre enn menighetsrådet stå for bevertningen, må det avklares med eventuelle 
frivillige/ bekjente i forkant av møtet hvem som kan stille. 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd vedtar følgende i saken: 
 
Henter marsipankake hos Puls 

•  

Henter popkornmaskin ved det Gule Huset 
•  

 
Møtebehandling 

Innkjøpsansvarlig, Tone Glimsdal Johansen, påser at det er nok av kaffe og saft i 
kirken til enhver tid. Varer som skal kjøpes inn fra matvarehandel: 
Wienerpølser, stekt løk, sennep, lomper, ketchup, popcorn og Twist. 
Trekking av pølser gjøres etter at man ser hvor mange som møter til gudstjenesten. 
Håkon Frogner har ikke anledning til å stille jubileumsdagen. 
                
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd vedtar følgende markering av Engehaugen kirkes 30 års 
jubileum 28.august: 
 
Sokneprest Jens Reidar Antonsen planlegger gudstjenesten. Menighetsrådsleder 
Kjetil Weyde er tekstleser. 
 
Henter marsipankake og glutenfri lompepakke hos Puls Gjøvik onsdag, mellom 
kl.1400-1530 

• Aud Berit Fjordheim 

 
Leverer popkornmaskin   

• Bjørnar Nome 

 
Pynter 

• Aud Berit Fjordheim 

• Diddi Regine Andrea Johanna Myrland 

 
Kjøkken  

• Grethe Holm 

• Torolf Offerdal 

 



 5  

Servering og annet 
• Menighetsrådet  

 
Saksbehandlers oppgaver: 

• Informerer Torolf Offerdal om vedtaket 

• Sjekker om prologen fra åpningen av kirka 28.august 1994 er å finne i arkivert 

• Legger Jubileet på nettsiden, facebook og infotavlen 

 
Program for dagen: 

• Gudstjeneste 

• Pølseservering, ute hvis mulig 

• Musikalske innslag ved Gregers Lundh og Jon Lotterud 

• Kaffe, kake og quiz 

 
 

 

48/24 Simensens minnefond 2024 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 22.08.2024 48/24 

 
 
Saksorientering 
Simensens minnefond er en testamentarisk gave gitt til Gjøvik menighetsråd i 1986. 
Gaven var pålydende kr 698 482,-, men i årenes løp har fondet vokst på grunn av 
indeks-reguleringer, renter og aksjegevinster. Pr. 31.12.23 stod fondet med en verdi 
på  
kr 1 311 792,- En del av beløpet (pr. 31.12.23 kr 683 068,-) er plassert i hedgefond, 
og resterende beløp står på bankkonto hos Gjøvik menighetsråd. Tidligere har det 
blitt utbetalt aksjegevinst et par ganger i året, men da dette har uteblitt de to siste 
årene, tok saksbehandler i Gjøvik juli 2024 kontakt med tidl. Formuesforvaltning, som 
fra 2022 har navnet Formue, for å høre begrunnelsen for dette. Tidligere utbetalt 
aksjegevinst har kommet av aksjer i FO global som ble avviklet for et par år siden. Nå 
står bare hedgefondet igjen, og finansiell rådgiver i Formue, Gina Haukedalen, 
anbefaler nå å også selge ut fondet. 
 
Gaven ble gitt i 1986, men i 1998 deltes Gjøvik sokn opp i Engehaugen og Gjøvik 
sokn. Dette kompliserte eierforholdet til fondet. Fra 1998 har fondet vært administrert 
av Gjøvik menighetsråd, mens saker som gjelder fondet har blitt behandlet parallelt i 
begge råd. I 2003 ble det forsøkt vedtatt en avklaring rundt forvaltning/fordeling av 
fondet, se vedlegg. Gjøvik menighetsråd tok ansvar for å administrere fondet, og 
samtidig gi Engehaugen mulighet til å søke om tilskudd til prosjekter, aktiviteter m.m. 
Engehaugen gikk ikke med på et slikt vedtak, og vedtok heller at Gjøvik 
menighetsråd administrerer fondet, men at utbytte fordeles etter 
befolknings(medlems)tall i soknene. Gjøvik menighetsråd har ikke vært enige i denne 
fordelingsnøkkelen for fondet, da en fordeling ut ifra medlemstall handlet om 
fordelingen av kommunale avgifter og tilskudd.  
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Det ser ikke ut til å ha vært gjort noe aktivt årlig i fordeling av midlene de siste årene. 
Gjøvik menighetsråd har båret konsekvensen i sitt regnskap de årene det har vært 
verditap, mens overskudd har blitt stående bundet i fondet. Én investering er foretatt 
ved bruk av fondet: utvendig belysning av Gjøvik kirke med kr 139 000,-. 
 
Simensens minnefond er et bundet fond, hvor selve fondsmidlene har vært låst, 
mens «overskuddet» (renteinntekter og aksjegevinster) har vært ment å benyttes til 
«diakonale oppgaver og ellers allmennyttige formål i [daværende] Gjøvik menighet». 
En fast utgift fra fondet er feste og stell av gravsted for Simensen. Dette er 
administrert av Gjøvik menighet.  
 
Dette har vært en sak som har ligget lenge uten å ha blitt behandlet i begge råd, som 
beskrevet ovenfor ser det ut til at siste gang er 2003. Spørsmålet (som igjen tvinger 
seg frem,) er om man skal komme frem til en endelig avklaring rundt hvordan fondet 
skal forvaltes videre. Det første Gjøvik og Engehaugen menighetsråd bør ta stilling til 
er anbefalingen fra finansiell rådgiver i Formue om å selge seg ut av hedgefondet. I 
dag, 05.07.24, står fondet med en markedsverdi på kr 762 214,-. Om man velger å 
selge seg ut nå, vil pengene utbetales i januar 2025. Videre må menighetsrådene 
enes om fordeling.   
 
Saksbehandler foreslår å:  

• selge fondet. Vedtas dette nå vil utbytte bli utbetalt i januar 2025 

• fordele fondsverdien likt mellom Gjøvik og Engehaugen menighetsråd 

• fatte nytt vedtak som gir menighetsrådene frihet til å forvalte hele fondssummen til 
menighetens arbeid. Dette er fremdeles i tråd med det som var intensjonen bak 
gaven i 1986, med den tilpasningen at selve fondsmidlene ikke lenger er låst. Videre 
gir det menighetsrådene muligheten til å forvalte midlene på den måten de vurderer 
som best.  

• Utgifter til å dekke festeavgift og stell av gravstedet deles likt mellom rådene. I 2024 
er kostnaden for feste av enkeltgrav kr 300,- pr. år (faktura utstedes hvert 5 år), og 
stellavgift kr 1600,- pr. år. Prisene indeksreguleres.  

 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd har behandlet saken Simensens minnefond, og vedtar 
følgende: 

- Engehaugen menighetsråd ønsker å selge hedgefondet, for deretter å fordele den 
totale verdien av Simensens minnefond likt mellom Gjøvik og Engehaugen menighet.  

- Engehaugen menighetsråd står heretter fritt til å forvalte sin del av fondsmidlene til 
beste for det kirkelige arbeidet i soknet. 

- Utgifter knyttet til Simensens gravsted (festeavgift og stell av gravsted), deles likt 
mellom Gjøvik og Engehaugen menigheter. 

 
Møtebehandling 

Menighetsrådsleder, Kjetil Weyde, legger frem saken og rådet eniges i vedtaket.  
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd har behandlet saken Simensens minnefond, og vedtar 
følgende: 
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- Engehaugen menighetsråd ønsker å selge hedgefondet, for deretter å fordele den 
totale verdien av Simensens minnefond likt mellom Gjøvik og Engehaugen menighet.  

- Engehaugen menighetsråd står heretter fritt til å forvalte sin del av fondsmidlene til 
beste for det kirkelige arbeidet i soknet. 

- Utgifter knyttet til Simensens gravsted (festeavgift og stell av gravsted), deles likt 
mellom Gjøvik og Engehaugen menigheter. 

 

 

49/24 Felles saksfremlegg for alle menighetene ang fremtidens 
kirke i Gjøvik kirkekommune 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 22.08.2024 49/24 

 
 
Saksorientering 
 
I forrige møte hadde rådet drøftingssak om Fremtidens kirke i Gjøvik. Her ble det 
notert mye og det er ikke sikkert det er mer som ligger på hjertet til 
rådsmedlemmene. Saksbehandler velger likevel å ta med saken til dette møte, siden 
det ble formidlet at det vil komme et felles saksfremlegg for menighetene. Og kanskje 
sitter det noen med noen flere ideer.  
 

 
 
Hvordan gjøre hverdagene bedre for flere?  
Med disse ordene innledes et felles saksfremlegg for alle menighetene angående 
fremtidens kirke i Gjøvik kirkekommune.  
 
I snart 10 år har det kommet ulike initiativ til hva man kan gjøre for å 

• Få flere til å komme på gudstjenester  

• Få flere til å komme på andre arrangementer i kirkene / kirkelig regi  

• Synliggjøre kirkas mange tilbud  

• Skape nye møteplasser  

• Skape bedre samarbeid mellom menighetene  

• +++ 

 
På noen områder har man fått til noe, men de helt store endringene har det ikke blitt. 
Hva det skyldes er vanskelig å si. Noen få tanker om det kan være 

• Menighetene er egentlig fornøyd med slik det er 

• Man er redd for å ødelegge det man har i jakten på å skape noe nytt  

• Vi har ikke de tilbudene folk trenger / ønsker  

• Vi er ikke flinke nok til å markedsføre alle tilbudene vi har  

• Vi er i for stor grad opptatt å skape et behov hos publikum enn å finne ut – og dekke 
– et behov.  

• Som organisasjon (mh-råd / fellesråd / ansatte) er vi i ferd med å byråkratisere kirka, 
slik at vi mister de naturlige og spontane møtepunktene 100% drevet av, for og med 
frivillige 

 
Hva hver enkelt person legger i «Fremtidens kirke i Gjøvik» er nok veldig ulikt: 
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• Noen tenker på «sin» menighet – noen tenker på tvers av menigheter 

• Noen tenker at «fremtiden» er i denne rådsperioden –noen kanskje lenger, og andre 
tenker nok et mye lengre tidsperspektiv (et evighetsperspektiv)  

• Noen tenker på kirke som «bygningen kirke» – andre tenker på kirke som 
trossamfunn / menighetsfelleskap  

• Noen tenker å skape nytt – andre tenker å bevare det vi har  

• Noen tenker store, gode tanker – noen tenker små, gode tanker  

• Det som dukker opp av ideer er ikke nødvendigvis kritikk av dem man har eller av har 
hatt. Viktig å være åpen for nytenking uten å være redd for å miste det man har.  

• Hvis det ikke gjøres noe drastisk, er det relativt tomt i kirkene om 20 år. Saksnummer 
Råd/utvalg Møtedato 40/24 Snertingdal menighetsråd 2023-2027 07.08.2024 

• Kirka er ikke samme naturlige samlingspunktet i hverdagssamfunnet nå som før. 

• Av kirkas ca 3.5 mill. medlemmer, er det få som deltar på kirkevalget og få som går 
regelmessig på gudstjeneste. Sett med positive øyne: Kirka har et stort potensial!  

• Kirka må være der folk er  

• Frivillighet / tilhørighet / ansvar henger tett sammen  

• Ta vare på kreativitet og gode ideer. «Reformer må komme nedenifra» 

 
21. mai 2024 ble det avholdt møte for ledere og nestledere i menighetsrådene i 
Gjøvik kirkekommune. Formålet med møtet var å drøfte Fremtidens kirke og 
biskopens 15 utfordringspunkter. Disse sakene kan enkelt sees opp mot hverandre; 
Biskopens utfordringspunkter kan være et konkret sted å starte arbeidet mot 
Fremtidens kirke.  
 
I møtet 21. mai ble punkt 1-4 trukket fram som punkter for arbeid i menighetsrådene. 
Disse går i korte trekk ut på å se på hva som finnes av planer, og hvordan disse kan 
revideres / utvikles. I august-møtene bør menighetsrådene derfor få en oversikt over 
hva som finnes av planer, og begynne arbeidet med å konkretisere planene. Hva gjør 
vi i dag, og hva ønsker vi å gjøre i morgen. Det kan også være aktuelt å tenke på 
hvilke «lokale krefter» det er ønskelig å involvere i de ulike aktivitetene. 
 
Utfordringer til menighetsrådet:  

1. Hvordan kan vi finne ut hva de som ikke oppsøker kirka / kirkas aktiviteter trenger / 
ønsker?  
 

2. Hvilke lokale lag og foreninger i menigheten kan menighetsrådet spille på lag med / 
samarbeide med?  
 

3. Hva kan vi som menighet sammen med andre aktører tilby av møteplasser og 
aktiviteter?  

 
Punktene over kan sees i sammenheng med Bibelens utfordring om 
«Nestekjærlighet» og «Lys i verden»  
 
Saksbehandler foreslår at hvert enkelt rådsmedlem få utdelt et ark med utfordringene 
som er gjengitt i forslag til vedtak. På arket skriver hver enkelt ned det de har av 
forslag. På den måten vil alle få sagt sitt uten å bli forstyrret. Denne måten å ha 
idedugnad på er blitt gjort tidligere med god suksess. 
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd svarer utfordringene som er gitt i saksfremlegget.  
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Saksbehandler sammenstiller tilbakemeldingene og setter opp saken på et seinere 
møte. Der vil også tilbakemeldingene fra de andre menighetsrådene bli tatt med 
 
Møtebehandling 

Saksbehandler fikk videresendt en e-post 21.august som er skrevet av 
fellesrådsleder, Dag Landmark, der det sto at fellesrådet var enige om at de tre 
bymenighetene endrer forslag til vedtak i denne saken med et tillegg: "Hver av 
menighetene velger tre personer til den videre samarbeidskomiteen, gjerne leder, 
nestleder og en person til". Videre informerer fellesrådsrepresentant, Aud Berit 
Fjordheim, at det ble vedtatt en fremdriftsplan i FR-møtet, denne ble ikke prioritert å 
se på i dette møte. Rådet valgte ingen per nå til å være med i komiteen. 

Rådet fikk utdelt en penn og et ark med spørsmålene fra saksfremlegget på, men 
startet umiddelbart å komme med muntlige forslag. 
 

1. Hvordan kan vi finne ut hva de som ikke oppsøker kirka / kirkas aktiviteter trenger / 
ønsker?  

• Hvordan skal man legge opp for at flere barnefamilier velger oss. Sentrumskirken er 
kjent som barnevennlig. 

o Søndagsskolen 
▪ trenger en «primus motor» 
▪ flere må være med å dele på oppgavene 

o Å sette opp benker eller bord og stoler for barn i kirkerommet var sak i 
menighetsrådet i april, hvor det ble vedtatt å se på mulighetene for dette.  
Regine Diddi Myrland kontakter kirketjener om mulighetene for plassering. 

• Snakk med og få med naboen 

• Konfirmantene burde være en del av Bygudstjenesten 

• Konfirmantene kan med fordel oppfordres til hvilke gudstjenester som passer for dem  

• Kveldsgudstjeneste 

• Friluftsgudstjeneste 
o Turgruppe etter en gudstjeneste 

• Tilby å bli «Ettåring» i kirka (praktiseres i andre deler av landet) 

• Legge brev i postkassa og få tilbakemelding fra folket om hva de ønsker eller 
savner 

o Ta med spørsmålet i Be & Hør 
o 2 spørsmål som kan besvares via en QR-kode  

 
2. Hvilke lokale lag og foreninger i menigheten kan menighetsrådet spille på lag med / 

samarbeide med?  

• Engehaugen utviklingsgruppe skal møtes 29.august, rådets representant er Grethe 
Holm. Her representerer blant annet flere barnehager og DNT 

• Vindt idrettslag (før Engehaugen ble tatt i bruk som kirke, var det gudstjeneste i Vind 
hytta 
 

3. Hva kan vi som menighet sammen med andre aktører tilby av møteplasser og 
aktiviteter?  

• Pilgrimsvandring, mars eller små rusleturer. F.eks. få med DNT og ev barnehager  

 

Vedtak  
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Engehaugen menighetsråd drøftet saken og svarte på utfordringene som er gitt i 
saksfremlegget.  
 
Saksbehandler sammenstiller tilbakemeldingene som kom opp under møte-
behandlingen og setter opp saken på et seinere møte. Der vil også tilbake-
meldingene fra de andre menighetsrådene bli tatt med. 
 
 

 

 

50/24 Avskjedsgudstjeneste for soknepresten i Engehaugen 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 22.08.2024 50/24 

 
 
Saksorientering 
Soknepresten, Jens Reidar Antonsen, har sin siste gudstjeneste som sokneprest i 
Engehaugen menighet 22.september. Da tiltrer han som sokneprest i Vardal og 
Bråstad sokn. 
 
Saksbehandler og menighetsrådsleder har etter avklaring med Jens Reidar, kommet 
fram til at det vil passe godt med avskjedsgudstjeneste og avslutning 22.september. 
Til info er det også meldt inn dåp denne dagen. 
 
Saksbehandler kan lage oppslag om at det markeres at presten slutter og legge 
denne på nettsiden, facebook og infotavlen. 
  
 
Forslag til vedtak 
 
Engehaugen menighetsråd vedtar at avskjed og avslutning for sokneprest Jens 
Reidar Antonsen foregår 22.september med kirkekaffe/ markering/ oppmerksomhet 
etter gudstjenesten. 
 
Oppgaver: 
Ansvar: 
 
Møtebehandling 

Jens Reidar har vært sokneprest i Engehaugen i 5 ½ år. Rådet trenger mer tid på å 
forberede saken og vedtar å flytte frem neste møtedato for å kunne planlegge 
avslutningen.  
 
Vedtak  

Engehaugen menighetsråd vedtar at avskjed og avslutning for sokneprest, Jens 
Reidar Antonsen, settes opp 22.september 
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Menighetsrådet vedtar samlet å flytte møtedato fra 26.- til 19.september slik at 
planlegging av avslutningen gjøres i et møte før gudstjenesten 22.september  
 

Orienteringssaker 

51/24 Orienteringer august 
 

Behandlet av Møtedato Saknr 

1 Engehaugen menighetsråd 2023-2027 22.08.2024 51/24 

 
 
Saksorientering 

• Vedlagt ligger referat fra Julekonsert-komitéen 

• Vedlegg, oppfordring om å støtte TV-aksjon 2024 
o Takkeoffer er satt opp til aksjonen, 20.oktober, ved gudstjenesten i 

Engehaugen kirke. Samtidig er det er Høsttakkefest og utdeling av 4-årsbok 

• Det er kommet innkalling til ekstraordinært valgmøte fra Kirkens SOS Innlandet. Dato 
er 29.august kl.1800. Saken gjelder Valg av styre i Kirkens SOS Innlandet 
Saksbehandler sendte e-posten videre til Ingvild Antonsen 30.juni 

• Liv Aarvik har gitt kr 3 000,- i gave til menigheten 
Sokneprest, Jens Reidar Antonsen, tar kontakt og takker for gaven. Samtidig spør om 
Aarvik har tanker om hva hun ønsker at pengene skal brukes til. 

• Minner om konfirmasjonen i Engehaugen kirke 14.- og 15.september. Oppgaver er 
fordelt, og eller skal alt være klart for gjennomføring. 

• Prost, Roger Brevik, informerer om at det per dags dato, er intet nytt i saken om 
Engehaug-presten. Han venter på svar fra bispekontoret, og der er det fremdeles folk 
ute i ferie. Rådet vil bli oppdatert når informasjon foreligger. 
 

 
Forslag til vedtak 
 
Sakene tas til orientering. 
 
 
Møtebehandling 

Informasjon i møtet: 
• Prost, Roger Brevik, representerer i menighetsrådsmøtene fra oktober og inntil ny 

prest er ansatt i soknet. 

• Det er felles Bønn og lovsangskveld – økumenisk, 1.oktober kl.1800-2030 

• Sokneprest, Jens Reidar Antonsen og hans kone, Ingvild Antonsen, står for 
arrangementet Ikonutstillingen i Engehaugen kirke 19.september. Det er den syriske 
ikonmaleren Ossama Mosshle som kommer til Norge med ikoner. Utstillingen åpner 
kl.1700 og står til kl.2100. Kl.1900 er det et arrangement med informasjon, sang, 
musikk og mulighet for å stille spørsmål. 

o Saksbehandler legger arrangementet på nettsidene  
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Vedtak  

Sokneprest, Jens Reidar Antonsen, tar kontakt og takker Liv Aarvik for pengegaven. 
Samtidig spørres Aarvik om hun har tanker om hva hun ønsker at pengene skal gå 
til.  
 
Øvrige saker tas til orientering. 
 

 

 
Eventuelt 

• Kirkeverge, Line Langseth Bakkum, inviteres inn til første sak i møtet for å gi rådet en 
generell informasjon om hva man kan forvente av kirketjener i kirka. Rådet ønsker å 
formidle sine behov og ser på kirketjener som en verdifull og viktig ressurs for 
menigheten. 


